
Geachte, 
 
Ik heb 6 November onderstaande mail van U mogen ontvangen n.a.v. een vraag van mij. 
Echter, we zijn nu een maand verder maar ik heb niets meer gehoord van U. Eerstgestelde 
vraag van mij staat nog steeds en een tweede vraag die ik wil stellen: is mijn punt al in de 
raadsvergadering o.i.d. gekomen. Ik hoop dat mijn bezorgdheid serieus genomen wordt, 
zeker nu het parkeerbeleid rondom de Efteling ook weer ergens van betaald moet gaan 
worden. Ik hoop snel van U te horen. 
 

 
  
Beste, 
  
Bedankt voor uw mail. 
We gaan uw mail delen met onze raadsleden zodat zij hier kennis van kunnen nemen. 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Griffiemedewerkster 
  
  
  
  

 
Onderwerp: Verhoging WOZ  
  
Geachte, 
  
Ik lees laatst in het plaatselijke nieuwsblad dat de WOZ met maar liefst 17.6% verhoogd gaat worden. 
Tegelijkertijd lees ik dat er onderzoekskosten gemaakt zijn, of weer gemaakt gaan worden, i.v.m. de 
"onderwijsboulevard" de Vaert. Hierbij gaat het om een behoorlijk bedrag. Daarnaast is de opvang 
van asielzoekers tegen de eerder gemaakte belofte in, verlengd. En als klap op de vuurpijl komen er 
komende jaren nog meer bij in samenwerking met Dongen. Mij bekruipt het gevoel dat de 
huiseigenaren als sluitpost op de begroting worden gezien. Dit om allerlei gaten op te vullen waarbij 
belastinggeld 'm.i. niet heel erg verstandig besteed is. Het gevoel dat de politiek verder van de 
bevolking af komt te staan wordt door voornoemde alleen maar versterkt. 
  
M.v.g.  
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